2017中国政府奖学金年度评审方案
2017 Chinese Government Scholarship's Review Scheme
参评学生范围：

Eligible students scope:

1. 2017年9月之后继续享受中国政府奖学金的学生。

The students who will continue to have the Chinese Government scholarship's after September 2017.

2.原计划2017年7月毕业，但申请延期且符合奖学金延期要求的学生。
The students who have original plan to graduate in July 2017, but apply for an extension and meet the requirements of the scholarship extension. 

3. 2017年春季入学新生无需参加本年度评审。

专业译员随时待命，
9分钟 返回精准译文
【母语润色服务,全新上线】
窗体底端

The freshmen of 2017 spring semester don't need to attend this annual review.
参评材料：

Eligible materials: 
1.填写中国政府奖学金年度评审表，请按照自己的培养方案认真详细总结自己过去一年的学习考勤情况，参加学术科研情况、发表论文情况、在校表现情况。
Fill in the Chinese government scholarship annual review form.please summarize  your attendance situation over the past year learning, according to your own training scheme including participate in academic research situation and situation of published papers and school performance. 

2.请提交参加学术活动，发表论文，及参加科研项目或创新活动的资料或照片；文体活动获奖证书。

Please submit documents which can certify your participation in academic activities, published papers, scientific research project and innovative activities; Sport and cultural activity award certificate. 

3.提交评审材料的截止时间为4月10日。

The deadline for submitting scholarship annual review documents is April 10.
评审办法：

Review: 
1.国际教育学院审核提交材料，组织留学生所在各学院按我校“中国政府奖学金生年度评审细则”评议打分，总分70分。测评主要指标为本学年课程考试成绩与考勤;参加学术活动，发表论文以及参加科研项目或创新活动情况。本科生主要参考学习成绩及考勤指标；硕士生、博士生、高级进修生如已于参评时间段之前完成所有课程学习，评审指标则依据其参加学术活动，发表论文以及参加科研项目或创新活动情况。

International Education College audit submitted materials, and organize departments of  the overseas students to evaluate and give a mark according to our school's "Chinese government scholarship annual review rules"(70points),main indicators of evaluation are as the following：Examination results and attendance of this school year ; Participate in academic activities, publish papers and participate in research projects or innovation activities.Undergraduate major reference grades and attendance ; If Master,PhD students have completed all courses before eligible period(April,2015), evaluation index on the basis of their academic activities, published papers and take part in scientific research project or innovation activities.
2.留学生在校表现（30分）。由留学生办公室组织，并邀请留学生代表进行民主评议，测评依据如下：遵守校规校纪的情况，参加文体活动的情况，奖惩情况。

Overseas students' school performance(30points). Organized by the International Office,and invite representatives of students to carry out democratic evaluation,based on the following assessments：Obey the school rules; Participation in sports activities;Rewards and punishments.

3.国际教育学院综合以上奖学金评议小组意见，认定评审结果

International Education College summarize the above views of the scholarship evaluation panels, and confirm the evaluation results.

4.国际教育学院审核评议结果，在全院范围内公示5个工作日。评审结果分为优秀（91-100分）、合格（60-90分）、及不合格（60分以下）。优秀学生享受下年度奖学金外，给予校级额外奖励，并颁发证书；合格学生继续享受下年度奖学金待遇；不合格学生取消下年度奖学金资格，学院对其约谈教育。

International Education College audit the evaluation results,and have a publicity for 5 working days within the college.Evaluation results into excellent (91-100), qualified (60-90) and unqualified (below 60 points). Excellent students will enjoy next year scholarship, besides they will receive additional awards and certificates.Qualified students will continue to enjoy the next year scholarship treatment.Disqualified students will cancel the next year scholarship qualifications, and the Institute will have a talk with them and educate them.
5. 如对评审结果表示异议,请于5个工作日内报告国际教育学院进行复议。

If you disagree with the result of the review, please report within 5 working days for reconsideration of school of international education.
                                           国际教育学院

                             International Education College

                                    2017年3月28日

                                    March 28， 2017

国 家 留 学 基 金 管 理 委 员 会
China Scholarship Council
中 国 政 府 奖 学 金 年 度 评 审 表
Form for Annual Review of Chinese Government Scholarship Status

 本页由奖学金生本人逐项认真填写/The scholarship students shall carefully fill in the following parts
	姓名（同护照用名）/Name（Same as in passport）：
姓名/Family name：                       CSC No：                              

出生日期/Date of Birth：       年/Year    月/Month    日/Day         性别/Sex：           
国籍/Nationality：                             学生类别/Student Category：              
在学院校/Institution：                          学习专业/Major：                  

本人所享受的奖学金为/The scholarship I enjoy is：     全额奖学金/Full scholarship      (
                                           部分奖学金Partial scholarship   (
期限为/From       年/Year    月/Month至to       年/Year      月/Month。
本人在本学年内的学习及表现情况如下/Summary of study and conduct in the past year：
                                本人签字/Signature：                                  

                                日    期/Date：       年/Year   月/Month   日/Day




	“奖学金年度评审”学术及文体活动登记表
Academic， sports，social，cultural activity List for Annual Scholarship Review filled by students themselves.(April 2016-April 2017)


	No.
	Item(academic activities & Published Papers & university and social activity etc.)
	Date
	Honor Level
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	2017“奖学金年度评审”评分表(奖学金评议小组填写）
 2017 Annual Scholarship Review Assessment（Filled in by Assessment Committee）

	Name
	Student Category
	CSC No.
	Graduation Date
	Review Subjects

	
	
	
	
	Bachelor; Master&PhD&senior scholar(Chinese language study and the first year course study students) 


	学习表现70分
（学院填写）
Study Performance70(filled in by department
	课程及考勤Course &Attendance(50)
	学术活动、发表论文Academic activities&published papers(10)
	科研项目
Research projects(5)
	发明创新 Inventions &Innovation(5)
	总分
Total score
	评审总分
Annual review score
	评审等级
Annual review Level

	
	
	
	
	
	
	
	

	在校表现30分
（民主评议）
Routine Performance(filled in by international students union)
	遵守校规校纪
Campus rules &disciplines(10)
	文体活动Cultural &Sports activities(10)
	奖励 Prize(10)
	违反校规校纪 rules&law violation(-5;-10;-15)
	总分
Total Score
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	2017“奖学金年度评审”评分表(奖学金评议小组填写）
 2017 Annual Scholarship Review Assessment（Filled in by Assessment Committee）

	Name
	Student Category
	CSC No.
	Graduation Date
	Review Subjects

	
	
	
	
	Bachelor; Master&PhD&senior scholar(Who have finished all the academic courses ) 


	学习表现70分
（学院填写）
Study Performance70(filled in by department
	课程及考勤Course &Attendance(20)
	学术活动、发表论文Academic activities&published papers(30)
	科研项目
Research projects(15)
	发明创新 Inventions &Innovation(5)
	总分
Total score
	评审总分
Annual review score
	评审等级
Annual review Level

	
	
	
	
	
	
	
	

	在校表现30分
（民主评议）
Routine Performance(filled in by international students union)
	遵守校规校纪
Campus rules &disciplines(10)
	文体活动Cultural &Sports activities(10)
	奖励 Prize(10)
	违反校规校纪 rules&law violation(-5;-10;-15)
	总分
Total Score
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	


